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Leden werkgroep 

Naam Wijkcomité Gebied 

Aline Soetaert 
Groene-
Herdersgoed 

Rumbeke 

Anja Vervaecke (nieuw) 
Pieter Breughel 
Comité Rumbeke 

Benny Derous (nieuw) Milky Way De Tassche 

Davy Decottignies De Flandriens Krottegem 

Dirk Davidts ’t Slyperke Krottegem 

Frederik Moerman De Krottegemse 
Ransels 

Krottegem 

Johan Janssens (nieuw) Kapelhoekcomité Beveren 

Karel Deconinck Batavia Krottegem 

Kathleen Bossu (nieuw) Kortewagenstraat Beitem 

Kris Vandevyvere (nieuw) Meiboomwijkcomité Meiboom-Rodenbach 

Martijn Lameire Prinsenhof Godelieve 

Rita Vercruysse (nieuw) Kapelhoekcomité Beveren 

Stijn Verschoren Schiervelde Schiervelde 

Thierry Bouckenooghe Groenpark Meiboom-Rodenbach 

Yves Vandoorne Sjepappe Rumbeke 

 
Stadsorganisatie 
 

1. Sien Jacques 
2. Matthias Defour 
3. Schepen Piet Delrue 

  
Verslaggever: Sien Jacques 

 

1. Verwelkomen nieuwe wijkcomités 

We verwelkomen 5 nieuwe wijkcomités, waarvan enkele zijn verontschuldigd. Deze 
comités hebben wel interesse om volgende keer aan te sluiten. 
 
De nieuwe leden worden uitgenodigd voor de volgende werkgroepen: 
 

• Dinsdag 16 september, 19 uur 
• Dinsdag 4 november, 19 uur 



 
De doelstelling van de werkgroep wordt nog even overlopen:  
 

• Ondersteunen van wijkcomités 
• Wederzijds informeren tussen de Stad en de wijkcomités 
• Adviseren omtrent buurtverbindende projecten binnen het wijkenbeleid 
• De Werkgroep Verenigde Wijken organiseert zelf geen activiteiten. 

2. Voorbereiding netwerkmoment wijkcomités 2025 

Context: netwerkmoment wijkcomités najaar 2025 voorbereiden 
Doelstelling: inhoudelijke aanzet zodat wijkwerkers praktisch aan de slag kunnen gaan 
 
Korte herhaling evaluatie van de vorige editie 2025 (voor de nieuwe leden)  
 

• Ruimte voor netwerken tussen wijkcomités was tijdens de vorige editie te 
beperkt. Hiervoor wordt best meer tijd voorzien. 

• Gesprekstafels waren een positief element. Zeker de component om wijkcomités 
te mengen. Zo komen ze met elkaar in contact. 

• Het luchtige gedeelte behouden. 
• De spreker was te academisch, te weinig concreet. Een inhoudelijke component 

blijft wel nodig, maar moet meer herkenbaar zijn (bv: wijkcomité uit andere stad 
aan bod laten komen, ...). Dit deel mag ook korter zijn. Zo is er meer tijd voor het 
netwerken. 

• De catering mocht wat uitgebreider (te groot verschil met vorig jaar). 
• Een andere locatie zoals bv. De Spil is zeker het onderzoeken waard. Dit zou een 

besparing kunnen inhouden. Verder te bekijken. 
• Eventueel interactief gedeelte voorzien, zoals mentimeter. 

 
Bespreking 
 

• De Stad schuift ARhus naar voor als locatie. Vanuit de werkgroep komt de 
opmerking om een wijkhuis te gebruiken als locatie. Mogelijke opties zijn: 

▪ De Kiem 
▪ OCAR 
▪ Beythem Kerke 

• Een nadeel hierbij is dat wijkhuizen niet centraal gelegen zijn en dus veraf zijn voor 
sommige wijkcomités (bv: een wijkcomité uit Beveren die naar Beitem moet) al 
wordt dit wel sterk gerelativeerd door de werkgroep. 

• Programma 
o Het start en einduur is OK, dit kan zo blijven.  
o Comedian/moderator → Graag behouden 

▪ 20/30 minuten 
▪ Suggestie: ‘Ut den Dum’ of een komische circusartiest (zoals op het 

Noordhof tijdens de Batjes) 
o Het netwerkgedeelte opnieuw opstarten via gesprekstarters en laten 

begeleiden door medewerkers van de Stad. Wijkcomités worden bij 
voorkeur gemengd en er wordt een doorschuifsysteem gebruikt. 

o Het inhoudelijk gedeelte wordt ingevuld via de prijs van de Verenigde 
Wijken (zie verder). 

o Doorheen de avond worden foto’s van wijkactiviteiten geprojecteerd. 
 

Prijs van de Verenigde Wijken 
 



• De werkgroep gaat akkoord met het voorstel om een prijs uit te reiken voor 
waardevolle activiteiten van wijkcomités. De proclamatie organiseren we op het 
netwerkmoment zelf. 

 
• Samengevat ziet de prijskamp er als volgt uit: 

o Wijkcomités krijgen de kans om een activiteit in te dienen waar zij erg trots 
op zijn. 

o Op basis van criteria (verder te bepalen) maakt een onafhankelijke jury een 
keuze. 

o De winnende wijkcomités presenteren hun activiteit de avond zelf, dit via 
een filmpje of een kort interview op het podium. Zo brengen we een 
inhoudelijke component binnen.  

o Activiteiten van de laatste drie jaar komen in aanmerking. 
 
Wijkwerking zal het concept verder uitwerken en komt hiermee terug naar de werkgroep 
Verenigde Wijken.  

3. Evaluatie Dag van de Buren 

Context: op 23 mei was er Dag van de Buren.  
Doelstelling: korte evaluatie van het event 
 
Bespreking  
 

• In de meeste straten is het wijkcomité niet actief bij betrokken. Buurtbewoners 
regelen dit zelf. 

• Initiatief Burgerschool:  
o De doos werd aan de deur geleverd zonder uitleg. Dit was niet altijd even 

duidelijk.  
o De inhoud van de doos was vooral gericht op kinderen, niet echt 

interessant voor volwassenen.  
o De doos was niet aangepast voor anderstaligen. 

• De einddatum voor de aanvraag om straten af te kunnen zetten was niet altijd 
even duidelijk voor deelnemers.  

• Het was niet altijd even duidelijk dat je de module voor ‘Dag van de Buren’ moest 
gebruiken in het evenementenloket.  

4. Vragen vanuit de wijkcomités 

Context: wijkcomités zijn steeds op zoek naar stockageruimtes. De vraag wordt gesteld of 
de Stad hier geen rol kan spelen.  
Doelstelling: ideeën uitwisselen 
 
Bespreking  
 
Deze vraag leeft niet enkel bij wijkcomités, maar bij verenigingen in het algemeen. De 
Stad heeft zelf geen stockageruimtes die hier een antwoord op kunnen bieden. Er zijn 
ook geen plannen om dit in de toekomst te voorzien. 
 
Vanuit de Stad wordt de boodschap gegeven om oplossingen te zoeken via partners: 
wijkcomités in de buurt die wél stockageruimte hebben, een school, Lokaal 
Dienstencentrum, Woonzorgcentrum, ... 

5. Solidariteitsplan (hernomen punt van de vorige werkgroep) 

Context : hernomen punt, zie toelichting tijdens vorig overleg (4 maart 2025). 



Doelstelling: update  
 
Bespreking  
 
Thierry Bouckenooghe heeft een gesprek gehad met mevr. Bourdeau (noodplanner uit 
PZ RIHo) naar aanleiding van zijn vraagstelling in de Gemeenteraad.  
 
Er zouden vanuit de hogere overheid initiatieven opgezet worden rond een 
vrijwilligerskorps in steden. We wachten echter nog op concreet nieuws en uitwerking 
hieromtrent. Eens dit duidelijk is, wordt bekeken of de werkgroep Verenigde Wijken de 
juiste plaats is om te overleggen.  

6. Varia 

• Het idee ‘complimentendag’ wordt een eerste keer besproken. Dit wordt 
hernomen op de volgende werkgroep. 

• Buurtpreventienetwerk: de opmerkingen van de vorige werkgroep werden 
meegenomen naar het evaluatieorgaan. Hier is nog geen verder nieuws. De 
werkgroep wordt op de hoogte gehouden. 

• De werkgroep geeft aan dat het evenementenloket niet gebruiksvriendelijke is. 
Dit werd ook al aangehaald op de vorige werkgroep. Vooral de koppeling met 
RIHO-SEAS is moeilijk omdat veel info daar opnieuw ingegeven moet worden. De 
Stad zoekt hier naar een oplossing. De werkgroep wordt op de hoogte gehouden. 

• De werkgroep vraagt om op een volgende vergadering een toelichting te 
organiseren rond verzekeringen voor wijkcomités en het nut van een vzw. Er 
wordt vanuit wijkenbeleid bekeken wat mogelijk is. 

7. Voorstel agenda volgend overleg 

• Netwerkmoment wijkcomités: verder uitwerken 
• Complimentendag: verder uitwerken 


